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Voorwoord 
Voor u ligt het jaarverslag van OBS De Klimroos. In dit verslag beschrijven we in hoofdlijnen 
waar we ons het afgelopen jaar mee bezig hebben gehouden. Medezeggenschap is voor en 
namens de leerlingen, de ouders en het personeel op school. 

 
 
1. Algemeen 

 
De medezeggenschapsraad van OBS de Klimroos had tijdens het schooljaar 2020-2021 
voldoende belangstelling van betrokken ouders en personeelsleden van de school. Ad 
Nuijten was bij aanvang van dit schooljaar voorzitter, Karin van de Broek vice-voorzitter en 
Caroline van Poucke was vaste notulist. Vanwege de managementtaken die Ad en Karin 
vanaf maart 2021 oppakken, zijn zij vanaf dat moment teruggetreden uit de MR. Jeroen 
Michels heeft de rol als voorzitter van de MR sindsdien overgenomen. 
  
De samenstelling van de medezeggenschapsraad schooljaar 2020-2021 was als volgt : 
 

• Ad Nuijten (deels voorzitter, personeel) 

• Karin van de Broek (vice-voorzitter, personeel) 

• Caroline van Poucke (notulist, personeel) 

• Jolanda van Tilburg (personeel 

• Suzanne van Zijl (personeel) 

• Margot Karman (personeel) 

• Steffie van Hasselt (personeel) 

• Jeroen Michels (deels voorzitter, ouder) 

• Jeroen Schoovers (ouder) 

• Maria Dolphijn (ouder) 

• Tural Koc (ouder) 

• Fouad Sarrari (ouder) 

• Pim Theusink (ouder) 

• Eva van Kester (ouder) 

 
Tijdens de MR-vergaderingen werd het bevoegd gezag vertegenwoordigd door de 
toenmalige directie, Ciska Knoops en later door de interim directeur Aziz el Amiri.  
 
OBS De Klimroos maakt deel uit van de Stichting Openbaar Onderwijs West-Brabant. De 
stichting kent een Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad ( GMR ) waarin alle 
openbare scholen binnen de stichting zijn vertegenwoordigd door ofwel een personeelslid 
ofwel een ouder.  
 
OBS De Klimroos wordt in de GMR vertegenwoordigd door Eric van den Heiligenberg. Hij 
informeert de MR van De Klimroos over de bovenschoolse beleidszaken. 
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Verkiezingen 
Afgelopen schooljaar zijn er geen verkiezingen voor zowel de ouders als het personeel in de 
MR georganiseerd. Wel is een mailing uitgestuurd om nieuwe gegadigden te werven onder 
de ouders en personeel. 
 In het schooljaar 2020-2021 zijn vanuit de oudergeleding Marieke de Waal, Tural Koç en 
Maria Dolphijn teruggetreden uit de MR. Zij zijn vervangen door Fouad Sarrari, Pim Theusink 
en Eva van Kester.  
Vanuit de personeelsgeleding zijn Ad Nuijten, Karin van de Broek vervangen door Steffie van 
Hasselt en Suzanne van Zijl (weer afgetreden in mei 2021). 
Per einde schooljaar 2020-2021 zijn Caroline van Poucke, Margot Karman en Jolanda van 
Tilburg afgetreden. Opvolgers met ingang van het schooljaar 2021-2022 zijn Annelies 
Verhoef en Kristy Gelijns. Noortje Kroon had zich eveneens aangemeld als nieuw lid vanuit 
de personeelsgeleding met ingan van het nieuwe schooljaar, maar zij heeft alsnog per einde 
schooljaar gekozen voor een baan op een andere school. Daarmee resteren bij aanvang van 
het schooljaar 2021-2022 nog twee vacatures in de personeelsgeleding. 
 
Vergaderingen 
De MR heeft afgelopen schooljaar 7 keer vergaderd op wisselende dagen in de week in een 
klaslokaal van de Klimroos. De meeste vergaderingen zijn dit jaar via Teams georganiseerd in 
verband met de COVID maatregelen. De vergaderingen zijn in beginsel openbaar. Informatie 
over vergaderdata, de agenda en de notulen wordt gepubliceerd op de website van OBS De 
Klimroos. 
 
De vergaderingen van de MR zijn vanaf 19.30 samen met de directie aan en hebben derhalve  
een besluitvormend karakter. 
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2. Aandachtspunten van de MR. 
 

2.1 Agendapunten 2020-2021 
De medezeggenschapsraad heeft zich het afgelopen schooljaar beziggehouden met 
allerhande punten op verschillende beleidsterreinen.  
Cyclische onderwerpen die besproken zijn: 

o ARBO 

o Begroting 

o Formatie 

o Jaarplan van de school 

o Jaarplan MR 

o Kwaliteitskaarten/ tevredenheidsonderzoek 

o Schoolgids 

o Schoolplan 

o SOP (School Ondersteunings Profiel) 

o Zorgplan 

 
Verder zijn afgelopen jaar besproken: 
 

• Actuele zaken 

• Aangescherpte koers OBO 

• Gedragscode / schoolveiligheidsplan 

• Ouderbetrokkenheid 

• Nieuwbouw / verhuizing 

• Directievertegenwoordiging 

• Inloopdagen 

• Inlooptijden 

 

 
 

2.2. Verslag 2020-2021 
Hetgeen is besproken in de MR is vastgelegd in agendastukken en daarna in de notulen. 
Deze zijn openbaar toegankelijk via de website van OBS de Klimroos. De MR wil u in het 
bijzonder informeren over een aantal activiteiten en agendapunten die in het schooljaar 
2020-2021 aan de orde zijn geweest. Ook wordt al vooruitgekeken naar het schooljaar 2021-
2022. 
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Terugblik schooljaar 2020-2021 
 
Schooljaar 2020-2021 
Het schooljaar 2020-2021 is een bewogen schooljaar geweest gezien de corona-crisis, de 
aangescherpte koers en personele wisselingen. Het schooljaar is weer geopend worden met 
de reguliere schooltijden, dus geen continue rooster. Wel zijn de inlooptijden met 5 minuten 
vervroegd.  
 
Ouderbijdrage 
De inzet van de gelden voortvloeiend uit de ouderbijdrage zijn besproken. Waar kunnen 
deze gelden wel en waar niet voor worden ingezet. Daarnaast is de hoogte van het bedrag 
gedurende het schooljaar ter sprake geweest. Enerzijds zijn er minder activiteiten mogelijk 
door COVID, anderzijds zijn de activiteiten die kunnen wel allen duurder geworden. In de 
vergadering van juli 2021 is unaniem de ouderbijdrage vastgesteld op € 37,50. 
 
Continue rooster 
Mede gezien de komende verbouwing en de verhuizing van een aantal groepen naar is dit 
schooljaar 2021-2022 overgegaan naar continue rooster. Als de verhuizing naar de 
nieuwbouw in het zicht komt moeter een enquête onder de ouders worden gehouden met 
betrekking tot het soort rooster 
 
de mogelijkheiden qua roosters bekeken. Daartoe zijn meerdere opties (5-gelijke dagen, 
Hoorns, continue) binnen het team afgewogen en met de ouders gedeeld. Uiteindelijk zal 
het schooljaar 2021-2022 aanvangen met een continue rooster. 
 
Informatieavond 
Afgelopen schooljaar is er geen info-avond georganiseerd. Er is in 2020  voor gekozen terug 
te gaan naar de info avond “oude stijl”. De informatie avond is dit schooljaar in de eigen 
groep gehouden met daarnaast een kennismakingsavond waarbij de kinderen & ouders 
“kennis” kunnen maken met de nieuwe leerkracht. 
 
Directievertegenwoordiging 
In Juli 2021 zijn er gesprekken gevoerd aangaande de vacature als directeur van de Klimroos. 
Bij deze gesprekken is de MR veregenwoordigd door Caroline van Poucke en Fouad Sarrari. 
Vanuit deze gesprekken is voortgekomen dat Edith Matser de directie op de Klimroos zal 
vormen ingaand vanaf het nieuwe schooljaar. Zij zal worden bijgestaan door het huidge 
managementteam. 
 
Update nieuwbouw.  
De groepen 1 t/m 5 en Stichting Wij Samen zullen tijdelijk gehuisvest worden in de 
Azaleastraat. De groepen 6 t/m 8 blijven op de locatie Platinadijk. In de grote vakantie wordt 
verhuisd, zodat de eerste week van het nieuwe schooljaar volledig gestart kan worden op de 
Azaleastraat en in de aangepaste lokalen op de Platinadijk.  
 
Schoolgids 2021-2022 
In het begin van het schooljaar is een achterstand opgetreden in de schoolgids en het 
jaarplan. Dit is halverwege het jaar door de interim directeur verwerkt. De basis van de 
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plannen is in Juni 2021 besproken met de MR. De basis ligt er maar er is zeker ruimte om het 
document nader in te vullen en naar de hand te zetten door de nieuwe directie in het 
schooljaar 2021-2022. 
 
 
 

Jaarplan 2021-2022 
De directie geeft toelichting. Het A3 jaarplan is een document waarin stapsgewijs staat wat 
er in het Schoolplan is opgenomen. Het Schoolplan 2021-2022 is op de vergadering van 28 
juni besproken en goedgekeurd.  
 
School Ondersteunings Plan 
SOP is het schoolondersteuningsplan waarin kort wordt beschreven welke extra 
ondersteuning expertise er op een school is. Dit is eveneens op de vergadering van 28 juni 
besproken en goedgekeurd. 
 
Aangescherpte koers OBO 
Het stuk vanuit OBO is door de MR gelezen. Het is een zeer ambitieus plan en de koers is 
voor alle OBO-scholen gelijk. Opvallend is dat er wordt gestreefd naar een zo hoog mogelijke  
uitstroom. Het is erg prestatiegericht opgezet voor zowel de kinderen als de leerkrachten. 
 
Het is de bedoeling om dit uit te smeren over 4 jaar en niets overhaast te doen. Zeker    
in deze tijd is het belangrijk dat we goed op elkaar passen om zo weinig mogelijk uitval te 
hebben. De directeur licht verder toe, hoe de Klimroos-organisatiestructuur vorm gaat   
krijgen.  
 
Verkeerscommissie  
Ook dit jaar bracht de verkeersituatie rondom de school de nodige overlast met zich mee 
voor buurtbewoners. Daartengevolge zijn er gesprekken gevoerd met de wijkagent en  gaat 
de verkeerscommissie weer in gesprek met de buurtbewoners over de verkeerssituatie 
rondom de school. Er liggen al wel plannen die zijn gemaakt en voorgelegd aan de gemeente.  
 
Weekbrief 
Vorig jaar is een pilot gestart met het verspreiden van een “weekbrief” vanuit de verschillende 
groepen met informatie. Dit kan de ouderbetrokkenheid verhogen doordat meer inzichtelijk is 
waar de kinderen mee bezig zijn via een kort berichtje eventueel met foto. Dit wordt verder in 
het team besproken omdat wel een standaard moet worden afgestemd. 
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Overzicht 2020-2021: 
 

Onderwerp Instemming Advies Ter 
informatie 

Openstaand 

Formatieplan Juni 2021    

Evaluatie klachten Juni 2021    

Invulling jaarplanning MR Juni 2021    

Directie vertegenwoordiging  Mei 2021   

Begroting 2021  Dec 2020   

Schoolveiligheidsplan / 
gedragscode 

    

Schoolplan  Juni 2021    

Schoolgids Juni 2021    

Taken schoolleiding    Nieuw 
schooljaar 

Ouderbijdrage Juli 2021    
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Vooruitblik schooljaar 2021-2022 
 
Actuele zaken. 
Het schooljaar 2020-2021 is een bewogen schooljaar geweest. Komend schooljaar wordt 
opgestart met een continue rooster in verband met de lopende verbouwing. Wel hanteren 
de Azaleastraat en de Platinadijk verschillende start -en ophaaltijden voor ouders die hun 
kinderen op twee locaties halen/brengen. Alle groepen gaan vrijdagmiddag ook naar school. 
Dit omdat er de afgelopen jaren geen marge is opgebouwd voor het wettelijk gemiddelde 
aan lesuren.  
De meivakantie is dit schooljaar 2 weken. Dit is tevens de wettelijk bepaalde maximale duur 
voor een schoolvakantie, buiten de zomervakantie.  
 
Begroting 2021-2022. 
De ingediende begroting is door de MR bestudeerd en na enige verdere uitleg door de 
directie in orde bevonden.  
 

Formatieplan 2021-2022. 
De formatie wordt in juni 2021 besproken. Op dat moment moesten nog wel 5 FTE’s 
ingevuld worden. 
 
Informatieavond 
De informatie avond is vanege coronamaatregelen niet doorgegaan. 
 
 
 


